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EBAZPENA, Eusko Jaurlaritzako Segurtasun Saileko Giza 
Oroitzapenen zuzendariarena. 

 
Ebazpen honen bidez, EPE honetan onartutako eta 

baztertutako pertsonen behin-behineko zerrendak argitaratzen 
dira. 

 
Zerrendan ikus dezakezu prozesuan parte hartzeko onartuta 

zauden ala ez. 
 
 
Baztertua (ez onartua) bazaude, zergatik zauden esaten da, 

hau da, arrazoia esaten zaizu. 
 
 
Zer egin daiteke baztertua edo baztertua bazaude (ez onartua) 

eta ados ez bazaude? 
 
 
Baztertuta edo baztertuta bazaude, 10 egun dituzu (larunbatak, 

igandeak eta jaiegunak zenbatu gabe) erreklamazioa jartzeko 
eta/edo egon daitezkeen akatsak zuzentzeko. 

 
Horrek esan nahi du, baztertua izan bazara eta ados ez 

bazaude, esan dezakezula eta onartzeko eskatu. Adibidez, 
baztertua izan zara, eman zenuen edo administrazioak duen 
informazioan edo dokumentazioan ezin izan delako egiaztatu 
baldintzaren bat betetzen duzula. Orain, 10 egun hauetan, 
zuzendutako datuak edo dokumentuak aurkeztu ahal izango 
dituzu. 

 
Esan eta eman duzuna aztertuko da, eta esango dizute 

arrazoia ematen dizuten ala ez. Hau da, azkenean onartzen 
zaituzten ala ez. 

 
Jarraian, azalduko dugu nola ikus dezakezun onartuta edo 

onartuta zauden ala ez. 



 
 

 
 
Nola jakin dezaket hautaketa-prozesuan onartua izan naizen? 
 
Bi zerrenda argitaratu dira, bata mendekoen prozesuan eta 

bestea ostalaritzako laguntzaileen prozesuan. 
 
Zerrendak ikusi ahal izateko, Eusko Jaurlaritzaren eta bere 

erakundeen enplegu publikoaren web orrian/atarian sartu behar 
duzu: https://www.euskadi.eus/enplegua-publikoa/ Euskadiko 
Segurtasun Administrazioko Zerbitzu Laguntzaileen LEParen 
(Desgaitasun Intelektuala) atalean (Hautaketa-prozesu berriak):  

 
 
 

  
 

 
Hurrengo pantailan, sakatu botoi hau: 
 
Hautaketa-prozesuen eskaera eta jarraipena 

 

https://www.euskadi.eus/enplegua-publikoa/


 
 

 
 
 
 
 

Hor, goiko alde urdinean klik egin behar da, Identifikatu hemen eta 
sakatu IDENTIFIKATU botoi urdina 

 

 
 

Gero, BAKq-arekin identifikatu behar zara, NAN zenbakia eta 
pasahitza eskatuko dizkizute. 
 
Behar bezala identifikatuta edo identifikatuta zaudenean, zure izena 
agertuko da goiko aldean, urdina. 
 
Zati horretan bertan, Nire deialdiak sakatu behar duzu eta nahi 
duzun deialdia aukeratu: OSTALARITZAKO LAGUNTZAILEA/ 
MENDEKOA/ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
En la convocatoria, en la parte derecha aparece un botón azul que 
se llama LISTADOS Y SEGUIMIENTO, pínchalo: 



 
 

Deialdian, eskuinaldean, ZERRENDAK ETA JARRAIPENA izeneko 
botoi urdin bat agertzen da. Sakatu 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
Ondoren, botoi zuri bat agertuko da: PROZESUAREN HISTORIA 
IKUSI, klikatu. 
 

 
 
 
Behin-behineko zerrenda agertuko da 
eta zure egoera: Behin-behineko onartua. 
Onartu ez baduzu, hau agertuko da: Behin-behineko baztertua. 
 

 

 

 

 

 

 
 
Gainean, erreklamazioa egiteko duzun epea agertuko da. 
Adibidez, honelako informazio bat agertuko da: 
 
 

 
Azken leiho horretan, hautaketa-prozesuari buruz egiten diren 
argitalpen guztiak erantsiko dira, eta, beraz, berriena edo berriena 
leihotik gora egongo da, eta zaharrena, berriz, beheko aldean. 
 

 

Personal laboral de los servicios auxiliares de la Administración de Seguridad 

19/07/2025 al 05/08/2025 

18/07/2025 al 18/07/2025 



 
 

 
Nola jar dezaket erreklamazio bat? 
 

 

 

Jarraitu aurreko galderan azaldutako urratsak erreklamazioa jarri 
nahi duzun deialdian sartu arte. 
 
 
Hor kotoi urdin bat ikusiko duzu: ERREKLAMAZIOA 
 
 
ERREKLAMAZIOA botoia sakatzen duzunean, tarte bat irekiko da 
zuk nahi duzuna idatzi eta azal dezazun. Gune horretan eman ahal 
izango dituzu zure ustez onartua izateko arrazoiak. 
 
 
Gainera, zure ustez beharrezkoa den dokumentazioa ere aurkeztu 
ahal izango duzu.    
 
 
 
 


